

Opening Ceremony Schedule First International Conference for Urban Heritage In the Islamic Countries

Riyadh – Sunday, 091430/06/ corresponding to 232010/05/

برنامج حفل افتتاح "المؤتمر الدولي الأول للتراث العمراني في الدول الإسلامية"

الرياض _ الأحد ١٤٣١/٦/٩ هـ الموافق ٢٣/٥/٢٠١٠م

Reading of Holy Qur'an	20.30
Conference Film	20.35 – 20.40
The Speech of Irina Bokova the Director-General of UNESCO To be delivered on behalf of her by Mr. Francesco Bandarin	20.40 – 20.45
The Speech of Dr. Taleb Al Rifaa, Secretary General of World Tourism Organization (UNWTO)	20.45-20.50-
The Speech of Prof. Ekmeleddin Ihsanoglu Secretary General of Organization of the Islamic Conference (OIC)	20.50 – 20.55
The speech of HRH Prince Sultan bin Salman bin Abdul Aziz Al Saud President of Saudi Commission for Tourism and Antiquities (SCTA). Chairman of Steering Committee of UHIC.	20.55- 21.05
Sponsors Honoring Ceremony	21.05-21.15-
Opening of the accompanied exhibition	21.15-21.25-
Dinner Ceremony	21.30

القرآن الكريم	٢٠:٣٠
عرض فيلم المؤتمر	٢٠:٣٥ – ٢٠:٤٠
كلمة المديرية العامة لمنظمة الأمم المتحدة للتربية والعلم والثقافة (اليونسكو) السيدة إيرينا بوكوفا، يلقيها نيابة عنها مدير مركز التراث العالمي بالمنظمة السيد فرنسيسكو باندارين	٢٠:٤٥ – ٢٠:٤٠
كلمة الأمين العام لمنظمة السياحة العالمية معالي الدكتور طالب الرفاعي	٢٠:٤٥ – ٢٠:٥٠
كلمة الأمين العام لمنظمة المؤتمر الإسلامي البروفيسور أكمل الدين إحسان أوغلي	٢٠:٥٠ – ٢٠:٥٥
كلمة رئيس اللجنة المنظمة للمؤتمر رئيس الهيئة العامة للسياحة والآثار بالمملكة العربية السعودية الأمير سلطان بن سلمان بن عبدالعزيز	٢١:٠٥ – ٢٠:٥٥
تكريم الرعاة	٢١:٠٥ – ٢١:١٥
افتتاح المعرض المصاحب	٢١:١٥ – ٢١:٢٥
حفلة العشاء	٢١:٣٠